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Z  A  P  I  S  N  I  K 

s 31. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 30.11. 2015. godine 

 

Zdravko Marošević –  predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 31. sjednicu s 

početkom u 16,00 sati, u velikoj sali Općine Vareš.   

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ismet Abdulahović, Boško Andrić, Mahira Brkić, Tajiba Brkić, Asmir 

Čizmo, Zdenko Franjić, Osman Ibrišimović, Emir Islamović, Kenan Kamenjaš, Đemo Kevrić, Mario 

Mirčić, Safeta Muftić,  Elvir Roţajac, Jasmin Salketić, Zdravko Marošević,  Tarik Kovač i Nikola 

Šimić.  

Odsutni: Goran Selak i  Mato Pavić.            

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Avdija Kovačević, sekretar 

Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović, pomoćnici općinskog načelnika, predstavnik Sindikalne 

organizacije zaposlenika organa uprave Općine Vareš – gosp. Miralem Musa,  predsjednici političkih 

stranaka i mediji. 

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o realizaciji Zaključaka i postavljenim 

vijećničkim pitanjima sa 30. sjednice OV odrţane 30.09. 2015. godine. Na 30. sjednici OV nije bilo 

zaključaka od strane OV, postavljeno je osam (8) vijećničkih pitanja.  Na šest (6) vijećničkih pitanja 

nadleţni su dostavili pismeni odgovor podnosiocima pitanja, na dva (2) vijećnička pitanja Stručna 

sluţba OV nije dobila pismeni odgovor.  

 

Općinski načelnik Kovačević Avdija u okviru aktuelne problematike na području općine 

Vareš  u svom izlaganju upoznao je prisutne i javnost o provedenim aktivnostima u proteklih 

mjesec dana koje se odnose na: 

-  posjetu načelnika općine Ţepče gosp. Mate Zovko koji je donirao kancelarijski 

materijal za Općinu Vareš,  

- radne sastanke predstavnika Općine Vareš sa generalnim direktorom Elektroprivrede  i 

ministrom za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo Ze-do kantona na kojima se 

razmatrala mogućnost investiranja sredstava za mini hidroelektrane,  

- posjetu ministra za prostorno ureĎenje, promet i komunikacije i zaštitu okoline Ze-do 

kantona u vezi odreĎenih projekata i osiguranja finansijskih sredstava za iste, 

- aktivnosti u vezi izrade i realizaciji projekata za Kraljevski grad Bobovac i sportsko-

rekreacioni centar „Doli“ Vareš, 

- problematiku odrţavanja lokalnih  puteva i sl. 
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(V i j e ć n i ĉ k a   p i t a n j a) 

Elvir Roţajac 

 

              Upoznao je prisutne sa dostavljenim odgovorima na dva vijećnička pitanja postavljena  

             na prošloj sjednici OV. 

1. Ponovo traţi hitno postavljanje „leţećeg policajca“ preko puta Osnovne škole „Vareš“ 

na dijelu puta kod MPM pekare. (Pitanje je postavio i na 30. sjednici OV pod tačkom 

„Tekuća pitanja“). O postavljenom pitanju dao je pojašnjenje. 

 

 

Safeta Muftić 

             

             Upoznala je prisutne i javnost sa sadrţajem odgovora na postavljena dva vijećnička  

             pitanja vezana za redukciju vode i postavljanje dva kontejnera u naselju Pruga i Selište  

             i čišćenju korita rijeke Stavnje. Izjavila je da nije zadovoljna odgovorima o čemu je   

            dala  i pojašnjenje. 

 

 

Ismet Abdulahović 

 

Izjavio je da nije dobio odgovore na postavljena dva vijećnička pitanja na prošloj sjednici OV. 

 

2. Zašto se u Općini nije slavio Dan drţavnosti BiH  25.11.2015. godine? O postavljenom 

pitanju dao je pojašnjenje.  

 

3. S obzirom da je iz općine Breza dovoţeno smeće na deponiju „Kota“, postavio je 

pitanje – Koliko je uplaćeno sredstava za 2013, 2014. i dio 2015. godine?  Pitanje je 

upućeno JKP d.o.o. Vareš i traţi pismeni odgovor. 

 

 

Mahira Brkić 

 

4. Traţi odgovor u pismenoj formi – Koji je način i tko je u Općini zaduţena osoba gdje 

pojedinac iz bilo koje materijalno-socijalne potrebe moţe doći i traţiti zahtjev  ili dobiti 

savjet kako i na koji način da se obrati Kantonu ili višim instancama? O postavljenom 

pitanje dala je pojašnjenje. 

 

Đemo Kevrić 

 

Upoznao je prisutne sa sadrţajem dostavljenih odgovora na postavljena dva vijećnička 

pitanja na prošloj sjednici OV. Mišljenja je da su odgovori šturi. 

 

5. Traţi da se hitno izvrši dovoz posipnog materijala na sve lokalne puteve na području 

općine Vareš. O postavljenom pitanju dao je pojašnjenje. 

 

6. Moţe li OV uputiti dopis menadţmentu TRD Vareš da Vijeće preciznije upozna i 

informiše o trenutnom stanju u TRD? O postavljenom pitanje dao je pojašnjenje. 

 

 
 

Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 30. sjednice OV. 

Nije  bilo  primjedbi i  predsjedavajući OV stavio je  na izjašnjavanje Zapisnik sa 30. sjednice 

OV, te nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je Zapisnik sa 30. sjednice OV jednoglasno 

usvojen. 
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Predsjedavajući OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda za  31. sjednicu OV koji je 

usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.   

Za riječ se javio Općinski načelnik koji je uz dato pojašnjenje predloţio dopunu dnevnog reda 31. 

sjednice sa tačkom 9. Prijedlog Odluke o osnivanju općinskog pravobranilaštva Općine Vareš i tačkom 

10. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na dokument „ Promocija turističkih potencijala općine 

Vareš s posebnim akcentom na Kraljevski grad Bobovac“, a da se ostale tačke dnevnog reda pomjere za 

dva. 

Vijećnik Đemo Kevrić u svom obraćanju izjavio je da je trebalo odrţati sjednicu Vijeća u oktobru 

mjesecu o čemu je dao pojašnjenje. 

Nije više bilo rasprave i  predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda za 

31. sjednicu sa predloţenom dopunom, 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno  usvojen                 

s l i j e d e ć i  

 

 

D n e v n i   r e d: 

 

1. Izvještaj o izvršenju budţeta/proračuna Općine Vareš za period I-IX 2015. 

godine. 

 

2. Nacrt budţeta/proračuna općine Vareš za 2016. godinu. 

 

3. Nacrt Odluke o izvršenju budţeta/proračuna  općine Vareš za 2016. godinu. 

 

4. Prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra u općoj upotrebi. 

 

5. Nacrt Odluke o utvrđivanju površina za parkiranje motornih vozila. 

 

6. Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina. 

 

7. Prijedlog Odluke o prodaji neposrednom pogodbom neizgrađenog građevinskog 

zemljišta.  

 

8. Prijedlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za izgradnju turističko – 

rekreacionog centra „Doli“ Ravne. 

 

9. Prijedlog Odluke o osnivanju općinskog pravobranilaštva Općine Vareš 

 

10. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na dokument „ Promocija turističkih 

potencijala općine Vareš s posebnim akcentom na Kraljevski grad Bobovac“ 

 

11. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti za provođenje postupka dodjele 

koncesije za korištenje izvora „Radakovica“ Gornja Borovica općina Vareš 

obrtničkoj djelatnosti „Kraljevska“, Sarajevo vlasnika Maje Marilovića. 

 

12. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru članova Komisije za izbor i 

imenovanja. 

 

13. Prijedlog Rješenja o stavljanju van snage Rješenja o utvrđivanju javnog interesa. 

 

14. Izvještaj o realizaciji strategije razvoja lokalnih cesta i srednjoročnog Programa 

odrţavanja zaštite, rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta. 
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15. Izvještaj o realizaciji Programa finansiranja komunalnih djelatnosti za 2015. 

godinu. 

 

16. Prijedlog Programa finansiranja komunalnih djelatnosti za 2016. godinu. 

 

17. Informacija o rekonstrukciji i izgradnji regionalnog puta R-444 Vareš-Bobovac-

Kraljeva Sutjeska. 

 

18. Informacija o stanju u oblasti prevoza u lokalnom i međugradskom saobraćaju na 

području općine Vareš. 

 

19. Informacija o postignutom uspjehu u školskoj 2014/2015 godini u OŠ Vareš, OŠ 

Vareš Majdan i MSŠ Nordbat-2 Vareš. 

 

20. Tekuća pitanja. 
 

 
Ad. 1. 

(Izvještaj o izvršenju  budžeta/proračuna Općine Vareš za period I-IX 2015. godine.)  

  

                Komisija za privredu, finansije i budţet na 12. sjednici odrţanoj 23.11.2015. godine donijela 

je slijedeći Zaključak: 

-Komisija je upoznata sa Izvještajem i o istom se nije izjašnjavala,  isti se upućuje Vijeću na 

razmatranje.  

 Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj svoje primjedbe, prijedloge, stavove, pitanja i mišljenja 

iznijeli vijećnici: Mahira Brkić , Zdenko Franjić, Elvir Roţajac, Đemo Kevrić, Asmir Čizmo, Kenan 

Kamenjaš i predsjedavajući OV Zdravko Marošević. 

 Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj 

o izvršenju budţeta/proračuna Općine Vareš za period I-IX 2015. godine.  

 Nakon izjašnjavanja vijećnika  predsjedavajući OV konstatuje da je sa 12 glasova „ZA“, 

3 glasa „PROTIV“ i 2 „SUZDRŢANA glasa  usvojen  

Izvještaj o izvršenju budžeta/proraĉuna  

Općine Vareš za period I-IX 2015. godine. 

  

 

Ad.2. 

(Nacrt budžeta/proračuna Općine Vareš za 2016. godinu.) 
  

  Komisija za privredu, finansije i budţet na 12. sjednici odrţanoj 23.11.2015. godine 

donijela je slijedeći Zaključak: 

- Prihvata se Nacrt Budţeta/proračuna Općine Vareš za 2016. godinu i isti se upućuje Vijeću na 

razmatranje i daljnju proceduru. 

  

 Otvorena je rasprava u kojoj svoje primjedbe, prijedloge, stavove, pitanja i mišljenja 

iznijeli vijećnici: Safeta Muftić, Elvir Roţajac, Zdenko Franjić, Đemo Kevrić, Mario Mirčić, Jasmin 

Salketić i Općinski načelnik koji  je u svom izlaganju dao dodatno pojašnjenje u vezi izrade Nacrta 
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budţeta a na osnovu diskusija vijećnika u raspravi. Pozvao je vijećnike da učestvuju u raspravi i da 

blagovremeno dostave amandmane na predloţeni Nacrt budţeta. 

 

 U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnik Zdenko Franjić i predsjedavajući OV Zdravko 

Marošević koji je prisutne podsjetio na proceduru podnošenja amandmana u skladu sa aktima Vijeća. 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV predloţio je i stavio na izjašnjavanje slijedeći 

prijedlog  

Zaključka 

 

1. Utvrđuje se Nacrt budţeta/proračuna Općine Vareš za 2016. godinu 

2. Nacrt budţeta/proračuna Općine Vareš za 2016. godinu iz tačke 1. ovog 

Zaključka upućuje se na javnu raspravu u trajanju od 15 dana 

3. Zaduţuje se Općinski načelnik i Sluţba za prostorno uređenje, urbanizam, 

privredu i finansije da pripreme javnu raspravu u skladu sa aktima Vijeća 

4. Prijedloge i sugestije u toku javne rasprave, predlagač će uzeti u razmatranje 

kod izrade prijedloga akta 

5. Po završenoj javnoj raspravi predlagač će sačiniti prijedlog akta i Izvještaj o 

sprovedenoj javnoj raspravi dostaviti Vijeću na razmatranje 

6. Zaključak stupa na snagu danom donošenja 
 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 14 glasova „ZA“, 

2 glasa „PROTIV i 1 „SUZDRŢANIM“ glasom usvojen predloţeni Zaključak i utvrđen 

 

Nacrt budžeta/proraĉuna Općine Vareš  za 2016. godinu. 

 

Predsjedavajući OV pozvao je sve graĎane općine Vareš i vijećnike da učestvuju u javnoj 

raspravi o Nacrtu budţeta Općine Vareš za 2016. godinu koja će se sprovesti na području općine 

Vareš. 

 

Ad.3. 

(Nacrt Odluke o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za 2016. godinu.) 
 

 Komisija za privredu, finansije i budţet na 12. sjednici odrţanoj 23.11.2015. godine 

donijela je slijedeći Zaključak: 

- Prihvata se Nacrt Odluke o izvršenju budţeta/ proračuna Općine Vareš za 2016. godinu i ista 

se upućuje Vijeću na razmatranje i daljnju proceduru. 

  

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 24. sjednici odrţanoj 23.11.2015. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na tekst Nacrta Odluke o izvršenju budţeta/proračuna Općine 

Vareš za 2016. godinu s tim da u toku rasprave ovlašteni predlagač preispita član 13. gdje 

se govori o izvršavanju budţeta po prioritetima u smislu da plaće i naknade zaposlenih 

budu prvi prioritet a otplata svih vrsta zaduţenja i kamata bude u drugom prioritetu.  

 Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj je vijećnik Ismet Abdulahović kao član Komisije za 

statutarna pitanja i propise upoznao prisutne sa stavom Komisije o ovoj tački dnevnog reda. 
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 Za riječ se javio Općinski načelnik Kovačević Avdija koji je u svom obraćanju izjavio kao 

ovlašteni predlagač da će se uzeti u obzir i uvaţiti stav Komisije ukoliko je on u skladu sa zakonom o 

čemu je dao i pojašnjenje. 

 Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV zaključio je raspravu. 

Predsjedavajući OV Zdravko Marošević predloţio je i  stavio na izjašnjavanje prijedlog  

Zaključka 

1. Utvrđuje se Nacrt Odluke o izvršenju budţeta/proračuna Općine Vareš za 

2016. godinu 

2. Nacrt Odluke o izvršenju budţeta/proračuna Općine Vareš za 2016. godinu iz 

tačke 1. ovog Zaključka upućuje se na javnu raspravu u trajanju od 15 dana 

3. Zaduţuje se Općinski načelnik i Sluţba za prostorno uređenje, urbanizam, 

privredu i finansije da pripreme javnu raspravu u skladu sa aktima Vijeća 

4. Prijedloge i sugestije u toku javne rasprave, predlagač će uzeti u razmatranje 

kod izrade prijedloga akta 

5. Po završenoj javnoj raspravi predlagač će sačiniti prijedlog akta i Izvještaj o 

sprovedenoj javnoj raspravi dostaviti Vijeću na razmatranje 

6. Zaključak stupa na snagu danom donošenja 
 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 12 glasova „ZA“ i 

4 „SUZDRŢANA“ glasa usvojen predloţeni Zaključak i utvrđen 

 

Nacrt Odluke o izvršenju budžeta/proraĉuna Općine Vareš  za 2016. godinu. 

  

 Predsjedavajući OV na traţenje Općinskog načelnika dao je pauzu u trajanju od 15 

minuta.  

 Nastavljeno je sa radom današnje sjednice. 

 

Ad.4. 

( Prijedlog  Odluke o gubitku statusa javnog dobra u općoj upotrebi.) 
 

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 24. sjednici odrţanoj 23.11.2015. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra u općoj 

upotrebi, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

 Pomoćnik načelnika Ermin Musa ispred ovlaštenog predlagača u svom obraćanju upoznao 

je prisutne da je ova tačka vezana za tačku 7. dnevnog reda današnje sjednice o čemu je dao i 

pojašnjenje. 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra u općoj upotrebi. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 12 glasova „ZA“ , 

4 glasa „PROTIV“ i 1 „SUZDRŢANIM“ glasom usvojena 

 

Odluka o gubitku statusa javnog dobra u općoj upotrebi. 
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Ad.5. 

(Nacrt Odluke o utvrđivanju površina za parkiranje motornih vozila.) 
 

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 24. sjednici odrţanoj 23.11.2015. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na nacrt Odluke o utvrĎivanju površina za parkiranje motornih   

vozila, s tim što se ovlaštenom predlagaču daje preporuka da kod izrade prijedloga 

navedenog akta izvrši pravno – tehničke ispravke u preambuli i u samom sadrţaju Odluke. 

Nacrt Odluke se upućuje Vijeću na razmatranje i daljnju proceduru. 

 

  Pomoćnik načelnika Ermin Musa ispred ovlaštenog predlagača upoznao je vijećnike i 

graĎane općine Vareš da Nacrt Odluke mogu preuzeti na web stranici Općine Vareš. Primjedbe, 

sugestije i prijedloge mogu dostaviti nadleţnoj Sluţbi. Općinski načelnik će formirati Stručnu radnu 

grupu koja će biti sastavljena od predstavnika Policijske uprave Vareš, stručnjaka iz saobraćajne 

struke, te predstavnika Općine, koji će razmotriti primjedbe, sugestije i prijedloge na Nacrt Odluke i 

ono što bude u skladu sa zakonom prihvatit će se, a što ne bude u skladu sa načinom provoĎenja javne 

rasprave, dati će se odgovor što nije prihvaćeno. Predloţio je da se javna rasprava odrţi u periodu od 

90 dana. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Mario Mirčić (predloţio da se prije 

početka provoĎenja javne rasprave Nacrt Odluke stavi na oglasne table u gradu a kad se bude 

sprovodila javna rasprava da se uradi katastarski plan grada na kome će biti jasno označena sva 

područja na kojima su predviĎena parking mjesta. TakoĎer je sugerisao da se urade odreĎeni kriteriji u 

vezi eventualnog zakupa prostora vezano za član 3. u Nacrtu Odluke) i Mahira Brkić ( predloţila je da 

se uzmu u razmatranje i raniji zahtjevi graĎana E-2 objekta kod izrade prijedloga akta). 

Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog  

Zaključka 

1. Utvrđuje se Nacrt Odluke o utvrđivanju površina za parkiranje motornih 

vozila 

2. Nacrt Odluke o utvrđivanju površina za parkiranje motornih vozila iz 

tačke 1. ovog Zaključka upućuje se na javnu raspravu u trajanju od 90 

dana 

3. Zaduţuje se Općinski načelnik i Sluţba za prostorno uređenje, urbanizam, 

privredu i finansije da pripreme javnu raspravu u skladu sa aktima 

Vijeća 

4. Prijedloge i sugestije u toku javne rasprave kao i ranije zahtjeve građana i 

pravnih lica, predlagač će uzeti u razmatranje kod izrade prijedloga akta 

5. Po završenoj javnoj raspravi predlagač će sačiniti prijedlog akta i 

Izvještaj o sprovedenoj javnoj raspravi dostaviti Vijeću na razmatranje 

6. Nacrt Odluke predlagač će blagovremeno objaviti na oglasnim tablama u 

gradu, Općini i na web stranici 

7. Uraditi katastarski plan grada u kome bi bila označena sva područja na 

kojima su predviđena parking mjesta i isti prezentirati na raspravi putem 

video prezentacije 

8. Uraditi određene kriterije u vezi dodjele parking mjesta u zakup (član 3.) 

9. Zaključak stupa na snagu danom donošenja 
 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (17 

glasova „ZA“) usvojen predloţeni Zaključak i utvrđen 

 

Nacrt Odluke o utvrĊivanju površina za parkiranje motornih vozila. 
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Ad.6. 

(Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina.) 

 

 Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Nije bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o zamjeni nekretnina. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (17 

glasova „ZA“) usvojena  

Odluka o zamjeni nekretnina.  

 

Ad.7. 

(Prijedlog Odluke o prodaji neposrednom  

pogodbom neizgrađenog građevinskog zemljišta.) 

 

 

           Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

            Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, stavove i mišljenja iznijeli vijećnici: Elvir 

Roţajac, Safeta Muftić, Ismet Abdulahović i Zdenko Franjić. 

 

            Za riječ se javio Općinski načelnik koji je u svom obraćanju, a na osnovu diskusija 

vijećnika,  dao pojašnjenje da je navedena lokacija već dodijeljena i da je u pitanju samo davanje 

saglasnosti za njeno proširenje, sve prethodne odluke koje su bile podloga ovoj Odluci donesene su u 

2010. godini. 

 Za repliku na načelnikovo izlaganje javili su se vijećnici: Safeta Muftić, Elvir Roţajac i 

Ismet Abdulahović.  

 U daljnjoj raspravi su učestvovali Općinski načelnik Kovačević Avdija i vijećnici: Jasmin 

Salketić, Mario Mirčić i Đemo Kevrić (ukazao na tehničku grešku u obrazloţenju). 

 Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Odluke o prodaji neposrednom pogodbom neizgraĎenog graĎevinskog zemljišta. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 10 glasova „ZA“, 5 

glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŢANA“ glasa usvojena  

 

Odluka o prodaji neposrednom  

pogodbom neizgraĊenog graĊevinskog zemljišta. 

Ad.8. 

(Prijedlog Odluke o  utvrđivanju javnog interesa za 

 izgradnju turističko-rekreacionog centra „Doli“ Ravne.) 

 

 

           Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

   

            Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, prijedloge, sugestije, stavove i mišljenja 

iznijeli vijećnici: Mario Mirčić, Elvir Roţajac, Kenan Kamenjaš, Mahira Brkić i Ismet Abdulahović 

(predloţio je da se u skladu sa aktima Vijeća provede javna rasprava u mjesnoj zajednici Ravne).  

     Pomoćnik načelnik Ermin Musa ispred ovlaštenog predlagača javio se za riječ i u svom 

obraćanju izjavio da je Prostornim planom općine Vareš koji je usvojen 2000. godine, ovo područje je 

predviĎeno za namjenu razvoja turizma i da je prilikom usvajanja Prostornog plana provedena javna 

rasprava po svim mjesnim zajednicama. 
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       U daljnjoj raspravi su učestvovali predsjedavajući OV Zdravko Marošević i Općinski 

načelnik Kovačević Avdija koji je izjavio da u ovoj fazi nema potrebe da se provodi javna rasprava. 

Javna rasprava će se sprovesti u drugoj fazi jer nakon ove Odluke slijedi još niz odluka za koje su 

nadleţna kantonalna i federalna ministarstva, a posebno Federalno ministarstvo poljoprivrede, 

vodoprivrede i šumarstva. Kada Općina Vareš bude u fazi da ponudi idejno rješenje, uz prethodno 

dobivenu suglasnost od nadleţnog kantonalnog ministarstva, tada će Općina Vareš biti u obavezi da 

provede javnu raspravu. 

 

 Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Odluke o utvrĎivanju javnog interesa za izgradnju turističko-rekreacionog centra „Doli“ 

Ravne. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (17 

glasova „ZA“) usvojena 

 Odluka o utvrĊivanju javnog interesa za  

izgradnju turistiĉko-rekreacionog centra „Doli“ Ravne. 

Ad.9. 

(Prijedlog Odluke o osnivanju općinskog pravobranilaštvu Općine Vareš.) 

 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o osnivanju općinskog pravobranilaštva Općine Vareš. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (17 

glasova „ZA“) usvojena 

Odluka o osnivanju općinskog  

pravobranilaštva Općine Vareš. 

Ad.10. 

(Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na dokument „Promocija turističkih  

potencijala općine Vareš s posebnim akcentom na Kraljevski grad Bobovac.) 

 

 Vijećnik Asmir Čizmo uz dopuštenje predsjedavajućeg OV napustio je današnju sjednicu. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, sugestije, prijedloge i pitanja iznijeli 

vijećnici: Ismet Abdulahović, Mahira Brkić, Elvir Roţajac, Mario Mirčić, Boško Andrić, Nikola 

Šimić, Tajiba Brkić, Tarik Kovač i predsjedavajući OV Zdravko Marošević. 

 Općinski načelnik Kovačević Avdija u svom obraćanju dao je odgovore na postavljena 

pitanja vijećnika u raspravi i upoznao prisutne sa pokrenutim i planiranim aktivnostima u vezi 

projekta. 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog Zaključka o 

davanju saglasnosti na dokument „Promocija turističkih potencijala općine Vareš s posebnim 

akcentom na Kraljevski grad Bobovac“. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (16 

glasova „ZA“) usvojen 

Zakljuĉak o davanju saglasnosti na dokument „Promocija turistiĉkih  

potencijala općine Vareš s posebnim akcentom na Kraljevski grad Bobovac“. 
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Ad.11. 

(Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti za provođenje postupka  

dodjele koncesije za korištenje izvora „Radakovica“ Gornja Borovica općina  

Vareš obrtničkoj djelatnosti „Kraljevska“ Sarajevo vlasnika Maje Marilovića.) 

  

 Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da je Ministarstvo za poljoprivredu, šumarstvo i 

vodoprivredu Ze-do kantona aktom broj: 05-25-6786-1/15 od 30.09.2015. godine, od Općinskog 

vijeća zatraţilo davanje saglasnosti za provoĎenje postupka dodjele koncesije. 

        Pomoćnik načelnika Ermin Musa upoznao je prisutne da je na sjednici prisutan gosp. 

Majo Marilović zainteresirani investitor i da zainteresovani vijećnici  mogu mu postaviti pitanja. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, pitanja i  mišljenja iznijeli  vijećnici: 

Mahira Brkić i Nikola Šimić ( iznio je stav MZ Borovica da u Komisiji koja bude radila koncesioni 

ugovor budu predstavnik Vijeća i predstavnici lokalne zajednice i da ukoliko bude zainteresovanih 

ljudi iz lokalne zajednice a koji su vlasnici parcela, da im se omogući sufinansiranje odnosno 

ulaganje). 

 Gosp. Majo Marilović u svom obraćanju dao je dodatna pojašnjenje i odgovorio na 

postavljeno pitanje vijećnice Mahire Brkić koje se odnosi na zapošljavanje radnika iz lokalne 

zajednice i pitanje vijećnika Nikole Šimić u vezi suradnje investitora i lokalne zajednice, odnosno 

ljudi koji su vlasnici parcela. 

 U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnici Mahira Brkić, Mario Mirčić (predloţio je da se 

u tački 2. iza stava 1. doda stav koji glasi „ Predstavnika lokalne zajednice u aktivnostima iz stava 1. 

imenuje  Općinsko vijeće Vareš.“) i Elvir Roţajac. 

 Predsjedavajući OV je konstatovao da je ovlašteni predlagač prihvatio iznesene 

prijedloge. 

      Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Zaključka o davanju saglasnosti za provoĎenje postupka dodjele koncesije za korištenje izvora 

„Radakovica“ Gornja Borovica općina Vareš obrtničkoj djelatnosti „Kraljevska“ Sarajevo vlasnika 

Maje Marilovića sa prihvaćenom dopunom. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je uz prihvaćene 

prijedloge jednoglasno (16 glasova „ZA“) usvojen 

Zakljuĉak o davanju saglasnosti za provoĊenje postupka dodjele koncesije 

 za korištenje izvora „Radakovica“ Gornja Borovica općina Vareš  

obrtniĉkoj djelatnosti „Kraljevska“ Sarajevo vlasnika Maje Marilović. 

 

Ad.12. 

(Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o  

izboru članova Komisije za izbor i imenovanja.) 

  

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru članova Komisije za izbor i imenovanja. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (16 

glasova „ZA“) usvojeno 

Rješenje o izmjeni Rješenja o 

izboru ĉlanova Komisije za izbor i imenovanja. 
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Ad.13. 

(Prijedlog Rješenja o stavljanju van snage  

Rješenja o utvrđivanju javnog interesa.) 

 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o stavljanju van snage Rješenja o utvrĎivanju javnog interesa.  

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (16 

glasova „ZA“) usvojeno 

Rješenje o stavljanju van snage 

 Rješenja o utvrĊivanju javnog interesa.  

 

Ad.14. 

(Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i srednjoročnog  

Programa održavanja zaštite, rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta.) 

 

          Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i srednjoročnog Programa 

odrţavanja zaštite, rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (16 

glasova „ZA“) usvojen 

 

Izvještaj o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta i srednjoroĉnog  

Programa održavanja zaštite, rekonstrukcije, izgradnje i obnove lokalnih cesta  

 

Ad.15. 

(Izvještaj o realizaciji Programa 

 finansiranja komunalnih djelatnosti za 2015. godinu) 

 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Izvještaj o realizaciji Programa finansiranja komunalnih djelatnosti za 2015. godinu.

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (16 

glasova „ZA“) usvojen 

Izvještaj o realizaciji Programa finansiranja  

komunalnih djelatnosti za 2015. godinu. 

 

Ad.16. 

(Prijedlog Programa finansiranja  

komunalnih djelatnosti za 2016. godinu.) 

 

 U raspravi je učestvovala vijećnica Safeta  Muftić koja je sugerisala Općinskom načelniku 

i nadleţnim Sluţbama da upute dopis firmi koja odrţava puteve, da blagovremeno vrše posipanje 

puteva kako led ne bi stvarao poteškoće vozačima. O iznesenom je dala pojašnjenje. 

 Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Programa finansiranja komunalnih djelatnosti za 2016. godinu. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (16 

glasova „ZA“) usvojen 

 

Prijedlog Programa finansiranja  

komunalnih djelatnosti za 2016. godinu.  
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Ad.17. 

(Informacija o rekonstrukciji i izgradnji regionalnog 

 puta R-444 Vareš-Bobovac-Kraljeva Sutjeska.) 

 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Elvir Roţajac i Nikola Šimić. 

 Pomoćnik načelnika Ermin Musa dao je pojašnjenje i odgovor na postavljeno pitanje 

vijećnika u raspravi Nikole Šimić koje se odnosi na projektnu dokumentaciju i nastavak radova na 

regionalnom putu. 

Općinski načelnik Kovačević Avdija na osnovu diskusije u raspravi predloţio je prijedlog  

Zaključka 

- Zaduţuje se nadleţna Sluţba da resornom ministarstvu Ze-do kantona uputi 

Zahtjev da se pokrene pitanje eksproprijacije zemljišta po projektnoj 

dokumentaciji za dio puta  R - 444  /a  (Pogar-Kopjari-Kraljeva Sutjeska) od 

„Bara“ prema  Mrestilištu. 
 

 Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

predloţeni Zaključak. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće 

jednoglasno (16 glasova „ZA“) usvojilo predloţeni Zaključak i primilo k znanju  

 

Informaciju o rekonstrukciji i izgradnji regionalnog 

puta R-444 Vareš-Bobovac-Kraljeva Sutjeska. 

 

Ad.18. 

(Informacija o stanju u oblasti prevoza u lokalnom  

i međugradskom saobraćaju na području općine Vareš.) 

 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV konstatuje uz 

Zaključak da je Vijeće primilo k znanju 

Informaciju o stanju u oblasti prevoza u lokalnom  

i meĊugradskom saobraćaju na podruĉju općine Vareš. 

 

Ad.19. 

(Informacija o postignutom uspjehu u školskoj  

2014/2015 godini u OŠ Vareš,  OŠ Vareš Majdan i MSŠ Nordbat-2 Vareš.) 

 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV konstatuje uz Zaključak 

da je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o postignutom uspjehu u školskoj  

2014/2015 godini u OŠ Vareš,  OŠ Vareš Majdan i MSŠ Nordbat-2 Vareš. 
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Ad.20. 

                                                       (Tekuća pitanja.) 

 

1. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne sa dopisom MZ Vareš broj: 01-24/15 od 

11.11.2015. godine  i Zahtjevom Podruţnice Diknjići koji je upućen JP ŠPD ZDK d.o.o. 

Zavidovići PJ Šumarija Vareš a odnosi se obustavu sječe šume u predjelu „Divinog 

potoka“ gdje se nalazi vodovodna mreţa. 

Za riječ se javio Vijećnik Emir Islamović koji je kao uposlenik PJ Šumarija upoznao 

prisutne da je odrţan sastanak na kome su bili prisutni predstavnik PJ Šumarija Vareš i 

predstavnik Podruţnice Diknjići na kome je dogovoreno da se uradi protokol prije sječe 

šume koja je planirana polovinom 2016. godine. 

 

2. Vijećnik Elvir Roţajac skrenuo je paţnju na učestale kvarove-prekide pruţanja usluga 

BHTelecoma u MZ Ravni. 

 

3. Vijećnik Tarik Kovač u svom obraćanju dao je osvrt i mišljenje na konflikt na početku 

današnje sjednice  kod rasprave o 2. tački dnevnog reda.  

Za riječ se javio Općinski načelnik Kovačević Avdija koji je u obraćanju dao svoje 

mišljenje na tok rasprave Kluba SDP po drugoj tački.   

        
4. Predsjedavajući OV skrenuo je paţnju da na području MZ Vijaka dolazi do učestalog 

nestanka električne energije, o čemu je dao pojašnjenje.  

 

5. Vijećnik Nikola Šimić informisao je prisutne o formiranju Udruţenja privrednika na 

području općine Vareš te sugerisao da prilikom potrebe za odreĎenim poslovima, prioritet 

se da firmama sa područja općine Vareš. 

 
        Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

 

  Sjednica je završena u 19,45 sati.  
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